
4de commissie 

VERSLAG 

 

Datum/uur vergadering Maandag 8 mei 2023 

Plaats vergadering  Provinciehuis Boeverbos 

       

      
Voorzitter    Simon Bekaert 
 
Leden  De dames Els Kindt, Martine Vanbrabant, Isabelle Vandenbrande en de 

heren Jurgen Vanlerberghe, gedeputeerde, Luc Coupillie, Anthony 
Dumarey, Herman Lodewyckx, Jo Vansteenkiste, Piet Vandermersch, 
Jan Van Meirhaeghe, Luc Vannieuwenhuyze, Yaftali Ershad,         
Patrick De Klerck, Johan De Poorter 

 

Verontschuldigd: De dames Hilde Decleer, Veerle Dejaeghere, Lies Laridon, de heren 
Peter Roose, Ruben Strobbe 

 
Ambtenaren –deskundigen mevrouw Anne Vandermeulen de heren Regis Debrulle, Evert de Pauw, 

Peter Norro, Jeroen Soete (verslaggeving), Roeland Vanlerberghe 

 

Agendapunt 27 

INFOPUNT 

Goedkeuren van het bestek en de plaatsingsprocedure (openbare procedure) 

betreffende de opdracht voor werken: Provinciedomein Bulskampveld - heraanleg 

parking Drie Koningen 

 

Toelichting door dhr. de Pauw. Aanvulling door gedeputeerde Vanlerberghe. De 

omgevingsvergunning is op 2 mei verleend. 

  

Raadslid Lodewyckx vraagt of er verlichting voorzien is op de parking. Gedeputeerde 

Vanlerberghe geeft mee dat dit niet voorzien is omdat het ook niet toegestaan wordt omwille 

van habitat-gebied.  

 

Raadslid Vandenbrande vraagt hoeveel parkeerplaatsen erbij komen. Het exacte aantal zal 

opgenomen worden in het verslag. Dhr. de Pauw bezorgt aansluitend de info dat er na de 

herinrichting netto 18 parkeerplaatsen bijkomen.  

 

Raadslid Vandenbrande wijst op de vele paardenliefhebbers en vraagt of er speciale 

voorzieningen zijn? Dhr. de Pauw geeft mee dat het de bedoeling is dat de 

busparkeerplaatsen hiervoor gebruikt worden.  

 

Raadslid Vandenbrande vraagt of er iets gedaan wordt aan de glibberige klinkers (van parking 

naar resto). Deputé Vanlerberghe geeft mee dat dit niet onder het projectgebied van het 

bestek valt. 

 

Raadslid Lodewyckx informeert op vraag van mevrouw Gerda Schotte naar de toiletten op 

parking Aanwijs. Deze zouden nog steeds niet in orde zijn? Dit wordt nagevraagd bij de 

Groendienst en in het verslag opgenomen.  

 

De toiletten werden een maand geleden geopend, maar na een tweetal weken werd een 

verstopping vastgesteld. Nader onderzoek heeft uitgewezen dat de afvoerbuis verkeerd is 

aangelegd. De aannemer is ondertussen al bezig met betonuitbraak en het leggen van een 

nieuwe buis. De toiletten zijn om deze reden uiteraard opnieuw gesloten. We kunnen ons 

alweer maar excuseren voor het ongemak… 

 

 

 

 
 

 



SAMENVATTING VAN DE BESPREKING: 

Volgende raadsleden zijn tussengekomen: Mevrouw Vandenbrande en dhr. Lodewyckx 

 

Informatieve vragen werden gesteld over volgende onderwerpen: aanwezigheid verlichting op 

de parking, aantal bijkomende parkeerplaatsen, parkeermogelijkheden ruiters, aanpak 

toegangsweg cafetaria, beschikbaarheid toiletten Aanwijs. 

 

 

 

 

De verslaggever, De voorzitter, 

Piet Vandermersch Simon Bekaert 

 


